
Oświadczenie złożone 

przez senatora Jana Marię Jackowskiego 

na 22. posiedzeniu Senatu 

w dniu 25 marca 2021 r. 

Oświadczenie skierowane do ministra zdrowia Adama Niedzielskiego 

W dobie panującej pandemii COVID-19 wiele branż gospodarki musiało drastycznie ograniczyć swoją 

działalność. Jedną z gałęzi bardziej doświadczonych ograniczeniami jest branża hotelarska. Nastąpiło mak-

symalne obostrzenie w korzystaniu z pokoi hotelowych. Ta sytuacja ma miejsce w całej sieci hotelarskiej. 

Jest jednak na rynku wynajmu lokali pewien znaczący wyłom, omijający wprowadzone ograniczenia. Na 

wielu stronach internetowych oferujących pokoje można znaleźć tysiące ofert wynajmu apartamentów. Sta-

nowi to z pewnością duże zagrożenie epidemiologiczne. 

W związku z tym proszę o informację, czy jest planowane działanie zmierzające do unormowania sytuacji 

zgodnie z wprowadzonymi ograniczeniami dotyczącymi branży hotelarskiej. 
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